IDRC/UNFPA/ODW Conference on Connecting Vital Events Registration & Gender Equality
 

Connecting Vital Events Registration and Gender Equality (ConVERGE)
Ottawa, Canada, 25 - 26 February 2020
Organized by the International Development Research Centre's Centre of Excellence for CRVS, in partnership with Open Data Watch and the United Nations Population Fund (UNFPA).
Sessions will be webcast in English and French:  https://collaboratevideo.net/CRVS-ESEC/
The Event details: February 25–26, 2020, from 9 am to 5:30 pm EST (Ottawa, GMT –5)
For more information and to see the conference programme and read concept note:  https://crvssystems.ca/news-and-events/join-us-person-or-online-conference-connecting-vital-events-registration-and-gender
MORE DETAILS BELOW:
***Le message en français suit***
Join us in person or online for a conference on Connecting Vital Events Registration and Gender Equality
The Centre of Excellence for CRVS Systems, the United Nations Population Fund, and Open Data Watch are co-organizing a global conference on Connecting Vital Events Registration and Gender Equality (ConVERGE). This two-day event aims to move beyond discussions on the importance of civil registration and vital statistics (CRVS) systems for women and children, and towards securing commitment to find solutions and take action.
The event will take place at the International Development Research Centre (IDRC) in Ottawa, Canada. We are pleased to note that the conference sessions will also be webcast live in both English and French.
Event details
· When: February 25 (09:00 – 19:00 ET) and February 26 (09:00 – 17:30 ET)
· Where: IDRC, Ottawa, Canada
· Register via Eventbrite to attend in person
· Join us online (sessions will be webcast in English and French)
· Read the concept note
· See the conference agenda
We invite you to regularly visit the event item on the Centre of Excellence website for up-to-date program information and additional background materials. After the conference closes, we will also publish the recordings of the webcast sessions, as well as the outcome report.
Learn more
Find out more about gender and CRVS issues – and why our collective action is so critical:
· How civil registration can protect and empower women and girls – This blog is a great introduction to the benefits of gender inclusive CRVS systems.
· Knowledge brief series on gender and CRVS – This collection of papers offers detailed insights into the intersections between CRVS and gender, including the benefits, challenges, costs, and potential solutions to strengthening CRVS systems using a gender lens.
· Making the Invisible Visible – Outcome report and video of proceedings – Explore outcomes from the first international conference on gender and CRVS, which the Centre of Excellence hosted in February 2018.


Joignez-vous à nous en personne ou en ligne pour la conférence Connecter l’Enregistrement des Événements Vitaux et l’Égalité des Genres
Le Centre d’excellence sur les systèmes ESEC, le Fonds des Nations Unies pour la population, et Open Data Watchcoorganisent une conférence mondiale : Connecter l’Enregistrement des Événements Vitaux et l’Égalité des Genres (ConVERGE). L’événement de deux jours ira au-delà des discussions sur l’importance des systèmes d’enregistrement des faits d’état civil (ESEC) pour les femmes et les enfants, et visera à obtenir un engagement à trouver des solutions et à prendre des mesures.
L'événement aura lieu au Centre de recherches pour le développement international (CRDI) à Ottawa, Canada. Nous sommes heureux de noter que les sessions de la conférence seront également diffusées sur le Web en direct en anglais et en français.
Détails de l'évènement
· Quand: le 25 février (9h - 19h) et le 26 février (9h - 17h30)
· Où: le CRDI, Ottawa, Canada
· Inscrivez-vous via Eventbrite pour participer en personne
· Rejoignez-nous en ligne (les séances seront diffusées sur le Web en anglais et en français)
· Lire la note conceptuelle
· Voir l'agenda de la conférence
Nous vous invitons à visiter régulièrement l’article de l'événement sur le site Web du Centre d'excellence pour obtenir des informations à jour sur le programme et des documents de référence supplémentaires. Après la clôture de la conférence, nous publierons également les enregistrements des séances de webdiffusion, ainsi que le rapport final.
En savoir plus
Pour en savoir plus sur les questions de genre et d’ESEC – et pourquoi notre action collective est si importante :
· Comment l’enregistrement de l’état civil peut protéger et autonomiser les femmes et les filles – Ce blogue est une excellente introduction aux avantages des systèmes d’ESEC qui intègrent le genre.
· Série de documents d’information sur le genre et les ESEC – Cette collection de documents offre un aperçu détaillé des intersections entre les ESEC et le genre, y compris les avantages, les défis, les coûts et les solutions possibles pour renforcer les systèmes d’ESEC en utilisant une perspective de genre.
· Rendre l’invisible visible – Rapport sur les résultats et vidéo des débats – Découvrez les résultats de la première conférence internationale sur le genre et l’ESEC, que le Centre d’excellence a convoquée et accueillie en février 2018.
